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Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Upprop 

Ärendebeskrivning 
Kfm 2019-10-21
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Val av justerare 

Ärendebeskrivning 
Kfm 2019-10-21
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  Dnr19/Ks285  940  
Motion  - Permanenta projektet IFO i balans. 

Ärendebeskrivning 
Kfm 2019-10-21
Motion –Permanenta projektet IFO i balans, har lämnats in av 
Margaretha Löfgren, V.  

”Hård arbetsbelastning, svårighet att rekrytera personal och  hög 
sjukfrånvaro  har präglat socialtjänsten , främst personal inom IFO under 
flera år, och för att vända trenden samt att skapa  en attraktiv arbetsplats 
som behåller sina socialsekreterare beslöt socialnämnden att införa 
Projekt i balans dvs förkortad arbetstid. 
Utvärdering av personalen där 80% har svarat på frågorna visar tydligt 
att man är mer än nöjd att arbeta färre dagar trots att arbetsuppgifterna är 
lika svåra och många som tidigare. 
Utvärderingen utfördes från 2018-10- 25- 2018-11-09 
Vilhelmina kommun har som ambition att tillskapa attraktiva 
arbetsplatser och ett sätt är att permanenta projektet IFO i balans. 

Några citat ur utvärderingsrapporten ; 
 Fråga  Jag har tillräcklig tid att utföra mina arbetsuppgifter nu. 
Svar; Ja, det tycker jag. Man måste däremot vara fokuserad och 
målinriktad i sitt arbete för att klara av det, och det går bra tack vare 
längre återhämtning. 

Fråga: Jag upplever negativ stress i arbetet 
Svar: Nu är jag mycket mer stresstålig och viss mängd stress är bra för 
att hålla hjärnan i gång. Men den stress som ibland kommer återhämtar 
man snabbt efter sin lediga tid. Och det viktigaste är att med denna 
återhämtning hinner man mentalt lämna arbetet på arbetsplatsen. 

Fråga: Det är roligt att gå till jobbet nu. 
Svar: Inte för att skryta… men IFO är det bästa arbetslag som finns. Det 
är just dessa människor som gör att man klarar av att jobba med denna 
typ av verksamhet. Den värme och omtanke och spetskompetens som 
finns inom dessa väggar är otroliga. Jag vet att 32h har gjort så att jag  
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts)  Dnr19/Ks285  940 
Motion  - Permanenta projektet  IFO i balans. 

och mina arbetare får en bra återhämtning för att orka med allt som 
händer under arbetet och därför hittar jag extra kraft att sprida glädje och 
kanske lite bus mellan varandra. 

Jag föreslår att projektet  IFO i balans permanentas. 

Margaretha Löfgren (v)” 
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____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § 64 Dnr19/Ks209 940  
Interpellation – Snedvriden och osund konkurrens 

Ärendebeskrivning 
Kfm 2019-06-17 
Margaretha Löfgren, V, inkommer med en interpellation ställd till 
kommunstyrelsens ordförande. 

”Lagen om offentlig upphandling är en lag som reglerar köp av varor och 
tjänster som görs av kommuner  och andra myndigheter och  bekostas 
med offentliga medel. Utöver LOU görs även  inköp inom kommunerna 
hos lokala handlare/köpmän. Detta sker även i vår kommun. Vilhelmina. 
 Dessa lokala Inköp som inte är obetydliga tills sin storlek  görs av 
personal, brukare, ungdomar, elever m.fl. inom äldreomsorgen, skolan, 
fritidshemmen, fritidsgården, kommunförråd och övrig kommunal 
verksamhet. 
87% av dessa inköp sker hos en enskild privat  handlare dvs ICA-Tallen. 
13% av inköpen sker därmed på COOP. Uppgifterna kommer från 
ekonomiavdelningen på kommunen och baserar sig på 2018 års siffror. 
Min fråga till kommunstyrelsens ordförande är : Hur kan det vara möjligt 
att ensidigt stötta en enskild handlare då det finns två på orten likvärdiga 
handlare/köpman som i stort sett har samma varor i sitt sortiment, dvs 
ICA och COOP. 
Är det ens tillåtet att med samhällsmedel ensidigt stötta/ gynna enskilda 
företag ?  samtidigt som andra missgynnas ? 
Är inte kommunen skyldig att behandla medborgarna lika och ge samma 
förutsättningar till alla , även när det gäller köpmän/handlare. 
Kommer nya direktiv att införas gällande inköp av varor som ligger 
utanför LOU eller tänker kommunen fortsätta med snedvriden och osund 
konkurrens?” 

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 

att interpellationen får ställas,  

att interpellationen besvaras under fullmäktiges sammanträde 2019-10-
21.  
-- 
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § 
Ks § 185 
Au § 189 Dnr19/Ks284 042 
Delårsrapport 2019 

Ärendebeskrivning 
Au 2019-09-17 
Ekonomienheten överlämnar en kommunövergripande delårsrapport per 
2019-08-31.  

Delårsbokslut för hela den kommunala verksamheten 2019-08-31:  
Kommunstyrelsen                         -1,97 tkr 
Utbildningsnämnden        -15,267 tkr 
Socialnämnden        -12,272 tkr 
Miljö- och byggnadsnämnden         611 tkr 

Resultat för 2019 pekar på ett underskott på -23,4 tkr enligt nuvarande 
prognos.  

Nämndernas egna delårsrapporter kommer att behandlas vid respektive 
nämnd och delges vid kommunstyrelsens sammanträde 2019-10-01. 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att notera redovisningen,  

att återuppta ärendet vid kommunstyrelsens sammanträde 2019-10-01. 
-- 

Ks 2019-10-01 
Socialnämnden, Utbildningsnämnden och Miljö- och byggnadsnämnden 
inkommer med sina delårsrapporter.  

Annika Andersson yrkar på följande:  
att notera redovisningen,  
att fastställa delårsrapporten,  
att överlämna delårsrapporten till kommunfullmäktige.  
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §   (forts)  
Ks § 185  (forts) Dnr19/Ks284 042 
Delårsrapport 2019 

Yttrande i ärendet avges av Mikael Österberg, Magnus Johansson och 
Joakim Risberg.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL 
KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att notera redovisningen,  

att fastställa delårsrapporten. 
-- 
Kfm 2019-10-21 
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Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 156 
Au § 161 Dnr 19/Ks252 041 
Begäran om utökad ram 2019 - Utbildningsnämnden 

Ärendebeskrivning 
Au 2019-08-20 
Utbildningsnämnden har 2019-06-12, § 79 beslutat 
att hos kommunfullmäktige begära en utökad ram med 20 000 tkr för 
2019.  

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunfullmäktige beslutar 

att avslå framställan,  

att uppmana utbildningsnämnden att nedbringa verksamheten till 
tilldelad ram.  
--  

Ks 2019-09-03 
Annika Andersson yrkar bifall till arbetsutskottets förslag.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL 
KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att avslå framställan,  

att uppmana utbildningsnämnden att nedbringa verksamheten till 
tilldelad ram.  
-- 
Kfm 2019-10-21  
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Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 154  
Au § 159 Dnr 19/Ks255 041  
Ofinansierade kostnader för förmåner 

Ärendebeskrivning 
Au 2019-08-20
En tjänsteskrivelse har inkommit från ekonomichef Niklas Vilhelmsson 
om ofinansierade kostnader för personalbefrämjande förmåner.  

Magnus Johansson och Lillemor Jonsson yrkar avslag till att ta bort 
förmånerna med hänvisning till kommande budgetarbete under hösten.  

Lennart Fjellman och Annika Andersson yrkar bifall till att ta bort 
förmånerna.  

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunfullmäktige beslutar 

att ta bort personalbefrämjande förmåner som fritt kaffe och 
friskvårdsbidrag.  
-- 

Magnus Johansson och Lillemor Jonsson meddelar att de avser att före 
justering komma in med en skriftlig reservation.  
-- 

Ks 2019-09-03 
Annika Andersson och Lennart Fjellman yrkar bifall till arbetsutskottets 
förslag med tillägg att det gäller from 2020-01-01.  

Mikael Österberg och Lillemor Jonsson yrkar avslag till förslaget med 
följande motivering:  
Den budgetpost som diskuterats under § 159 i arbetsutskottet , fritt kaffe 
och friskvårdsbidrag ser vi i nuläget ingen anledning att bryta ur den 
budgetprocess som fortlöper och som är tänkt att klubbas nu under 
hösten varav vi vill återkomma till den då. 
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  (forts) 
Ks § 154    (forts) Dnr 19/Ks255 041  
Ofinansierade kostnader för förmåner 

En förfrågan gjordes inom Vilhelmina kommun 2017 från 
kommunledningen om åtgärder som skulle kunna höja nöjdheten bland 
kommunens medarbetare varav "fritt kaffe" kom upp som förslag och 
även infördes. Vi tror att det kan vara en liten del i vad som kan göra att 
kommunen som arbetsgivare kan uppfattas som positiv och att den 
stärks. 
Att skära ned på friskvårdsbidraget ser vi som kontraproduktivt då detta 
ist. kan medföra högre sjukskrivningstal med stora kostnader till följd. 
Per idag används inte de tillsatta medlen fullt ut vilket vi vill se en 
ändring av till att bli mer utnyttjat av Vilhelmina kommuns medarbetare. 

Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande 
att kommunstyrelsen beslutat föreslå kommunfullmäktige att ta bort 
personalbefrämjande förmåner som fritt kaffe och friskvårdsbidrag från 
och med 2020-01-01. 

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL 
KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att ta bort personalbefrämjande förmåner som fritt kaffe och 
friskvårdsbidrag från och med 2020-01-01. 
-- 

Mikael Österberg, Lillemor Jonsson, Tina Larsson, Ulf Hansson och 
Suzanne Lindberg Sellin reserverar sig mot beslutet.  
-- 
Kfm 2019-10-21 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 13 
Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 164 
Au § 170 Dnr19/Ks259 040 
Resursfördelningsprojekt SKL - prislappsmodellen 

Ärendebeskrivning  
Au 2019-08-20 
Vilhelmina kommun har anmält sitt intresse till ett 
Resursfördelningsprojekt – budgetprocess med fokus på prislappar 
(prislappsmodellen).  
Syftet med projektet är att ge deltagande kommuner tekniska och 
praktiska förutsättningar för en ekonomi i balans.  

Målgruppen för projektet är främst mindre kommuner  med ekonomiska 
utmaningar, befolkningsminskning eller demografiska förändringar i 
befolkningsstrukturen.  

Projektet leds av en arbetsgrupp från Sveriges kommuner och landsting, 
SKL samt resurspersoner i kommuner som Malå, Arjeplog och 
Borgholm som tidigare har arbetat med prislappsmodellen.  

Syftet med prislappsmodellen är att det ska ge förutsättningar för:  
 Stärkt ekonomi 
 Realistiska budgetramar 
 Koppling till demografin 
 Medvetna politiska prioriteringar 
 Långsiktig planering 

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunfullmäktige beslutar 

att ingå i projektet,  

att använda projektets modell, 

att finansiering ryms inom kommunstyrelsens ram.  
-- 
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____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts) 
Ks § 164  (forts) Dnr19/Ks259     040 
Resursfördelningsprojekt SKL - prislappsmodellen 

Ks 2019-09-03 
Niklas Vilhelmsson och Andrea Larsson från ekonomienheten 
informerar om projektets upptaktsmöte som var i slutet av augusti i 
Arvidsjaur.  
Projektet pågår fram till april 2020.  
Kostnaden per deltagande kommun är 90 000 kronor.  

Annika Andersson yrkar på att Vilhelmina kommun ska ingå i projektet 
och finansiering tas från kommunstyrelsens kapital.  

Yttranden avges av Lennart Fjellman och Åsa Össbo.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL 
KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att ingå i projektet,  

att använda resursfördelningsmodellen där tekniska ramar kompletterar 
de tidigare planeringsförutsättningarna,  

att  modellen tillämpas i budgetprocessen från och med budgetår 2021 
och utvärderas efter 2 år (2023),  

att finansiering tas ur kommunstyrelsens kapital. 
-- 
Kfm 2019-10-21 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 15 
Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 183 
Au § 188 Dnr19/Ks282 040 
Finansiella mål Vilhelmina kommun 

Ärendebeskrivning 
Au 2019-09-17 
Vilhelmina kommun har för avsikt att ingå i SKL projektet 
Prislappsmodellen från och med hösten 2019. För att modellen ska 
fungera enligt SKL:s direktiv behöver Vilhelmina kommun besluta om 
tre finansiella mål som sträcker sig över tid.  De tre målen handlar om 
resultat, investeringar och soliditet. 
 Resultatet ska uppgå till minst 1% av skatter och statsbidrag.  
 Skattefinansierade investeringar (exklusive strukturförändrande 

investeringar) ska vara självfinansierade. Taxefinansierade 
investeringar ska vara självfinansierade via taxor.  

 Kommunens soliditet inklusive ansvarsförbindelser ska stärkas.  

Ekonomienheten rekommenderar kommunstyrelsen föreslå 
kommunfullmäktige  

att fastställa ovanstående finansiella mål för Vilhelmina kommun för 
perioden 20201-2023. 

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN  

Kommunfullmäktige beslutar 

att fastställa följande finansiella mål för Vilhelmina kommun för 
perioden 20201-2023: 
 Resultatet ska uppgå till minst 1% av skatter och statsbidrag,  
 skattefinansierade investeringar (exklusive strukturförändrande 

investeringar) ska vara självfinansierade. Taxefinansierade 
investeringar ska vara självfinansierade via taxor,  

 kommunens soliditet inklusive ansvarsförbindelser ska stärkas 

-- 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 16 
Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 183  (forts) Dnr19/Ks282 040 
Finansiella mål Vilhelmina kommun 

Ks 2019-10-01 

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL 
KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att fastställa följande finansiella mål för Vilhelmina kommun för 
perioden 20201-2023: 
 Resultatet ska uppgå till minst 1% av skatter och statsbidrag,  
 skattefinansierade investeringar (exklusive strukturförändrande 

investeringar) ska vara självfinansierade. Taxefinansierade 
investeringar ska vara självfinansierade via taxor,  

 kommunens soliditet inklusive ansvarsförbindelser ska stärkas 
-- 
Kfm 2019-10-21 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 17 
Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 158 
Au § 163  Dnr 19/Ks254 040 
Lärcentrums lokalhyror för 2019 

Ärendebeskrivning 
Au 2019-08-20 
Förslag till lokalhyror 2019 för Lärcentrums lokaler har upprättats.  

Utbildningsnämnden har 2019-05-22 § 66 beslutat 
att anta Lärcentrums lokalhyror för 2019.  

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunfullmäktige beslutar  

att anta Lärcentrums lokalhyror för 2019.  
-- 

Ks 2019-09-03 
Yttranden i ärendet avges av Monica Nilsson och Mikael Österberg.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL 
KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta Lärcentrums lokalhyror för 2019,  

att uppmana utbildningsnämnden att samtliga taxor/avgifter ingår i 
budgetarbetet.  
-- 
Kfm 2019-10-21 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 18 
Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 155 
Au § 160 Dnr19/Ks251  534  
Taxa bredband  

Ärendebeskrivning 
Au 2019-08-20 
It-chef Jonas Örnberg rekommenderar i skrivelse 2019-06-27 att 
nuvarande taxa för bredbandsnätet justeras. 

Under överläggning i ärendet deltar Jonas Örnberg.  

Annika  Andersson yrkar bifall till förslaget.  

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta revidering av kommunens taxa för bredband,  

att justeringen gäller från 2020-01-01. 
-- 

Ks 2019-09-03 
Justeringarna för taxa bredbandsnät  har bland annat koppling till ökade 
kostnader kopplat till ny robusthetslagstiftning, likabehandlingsprincip, 
reinvesteringsbehov och avskrivningsbehov för Vilhelmina kommuns 
fibernät. Justeringarna baseras både på omvärldsanalys och upplevd 
efterfrågan. 

Av de taxegrupper är det fyra taxegrupper som föreslås bli föremål för 
justering och dessa är: 
1. Taxan för nyckelfärdig efteranslutning/nyanslutning. 
2. Taxan för svartfiberhyra i tätort. 
3. Fritidsstugeabonnemang/abonnemang till fast boende. 
4.  Vilnet/Fritid Stor (100 Mb/s upp/ner). 
 Avgifterna nedan presenteras inklusive moms. 
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Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts) 
Ks § 155  (forts) Dnr19/Ks251  534  
Taxa bredband  

Avgiften för grupp 1 (ny taxa) föreslås fastställas till 27 500 kr. I denna 
taxa ingår då gräv/återställnings-arbeten, projektering, kanalisation, 
fiberkabel, svetsmaterial, skarvbox, patchkabel, SFP, CPE, switchport, 
vid behov brunn och plats i kopplingsbox, kanalisations och 
anvisningsbandsgrävning, fiberinblåsningsarbeten, svetsarbeten, testning, 
inmätning, dokumentation. 
Förbättrat netto kopplat till denna nya taxepost förväntas bli ca 25 tkr/år. 

Nätavgiften för grupp 2 föreslås sättas till 1250 kr / månad vid avstånd 
inom 1km (ODTR-mätt sträcka), därefter ökas avgiften med 1000 kr upp 
till 2 km och i sista steget ytterligare 650 kr upp till 3km.   
Förbättrat netto kopplat till denna nya taxepost förväntas bli ca 20 tkr/år.

För grupp 3 föreslås att minsta abonnemanget blir 25 MB/s 
abonnemanget (5Mb/s slopas). Samtliga fritidshusabonnemang slopas 
och ersätts av VILNET Medium, VILNET 50, VILNET Stor och 
VILNET extra stor. 
Förbättrat netto kopplat till denna nya taxepost förväntas bli ca 220 
tkr/år. 

För avgiften för grupp 4 föreslås att priset på 100 MB/s abonnemanget 
sänks till 350 kr / mån för att fler kunder ska välja detta till de 
anslutningar där det är möjligt utifrån nätkvalitet och 
kapacitetsförsörjning.  
Förbättrat netto kopplat till denna nya taxepost förväntas bli ca 35 tkr/år. 

Totalt förbättrat netto för berörda taxeposter blir ca 320 tkr/år 
(exklusive moms).  

Annika Andersson yrkar bifall till förslaget.  

Yttranden avges av Mikael Österberg, Åsa Össbo, Ingrid Ericsson, 
Lennart Fjellman och Lillemor Jonsson.  



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 20 
Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts) 
Ks § 155  (forts) Dnr19/Ks251  534  
Taxa bredband  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL 
KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta revidering av kommunens taxa för bredband,  

att justeringen gäller från 2020-01-01. 
-- 
Kfm 2019-10-21 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 21 
Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Ks § 187    Kfm §  
Au § 192      
Kfm § 16 
Ks § 46 
Au § 50 
Au § 29  
Kfm § 122 
Ks § 248 
Au § 276  Dnr18/Ks60   291 
Information - Beredning Utbildningsnämndens lokaler 

Ärendebeskrivning 
Au 2018-11-06 
Beredningen kommer att genomföra sitt slutsammanträde 2018-11-14 
och därefter redovisa ärendet till kommunstyrelsen 2018-11-20 för vidare  
behandling av kommunfullmäktige 2018-12-10. 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att notera redovisningen. 
-- 
Ks 2018-11-20 

KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 

att notera redovisningen. 
-- 
Kfm 2018-12-10 
Ordförandeskapet överlämnas till kommunfullmäktiges andre vice  
ordförande Inez Abrahamsson.  

K G Abramsson anser att ärendet inte är berett i den ordning som gäller 
och ska därför återremitteras till kommunstyrelsen med begäran om att  
utbildningsnämnden ges formell möjlighet att yttra sig över beredningens 
förslag samt att kommunstyrelsen därefter fattar beslut om beredningens 
förslag och vilka av dessa som ska bli föremål för fullmäktiges  
ställningstagande och beslut. 

Annika Andersson yrkar att kommunfullmäktige bör ajournera  
sammanträdet under tio minuter. 

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
att ajournera sammanträdet mellan 20.50 – 21.00. 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 22 
Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts)  
Ks § 187   (forts)  
Au § 192  (forts) 
Kfm § 16  (forts) 
Ks § 46     (forts) 
Au § 50    (forts) 
Au § 29    (forts) 
Kfm § 122 (forts) Dnr18/Ks60   291 
Information - Beredning Utbildningsnämndens lokaler 

Sedan sammanträdet återupptagits yrkar Annika Andersson och Magnus 
Johansson bifall till Abramssons förslag. 
Efter avslutad överläggning prövar ordförande om ärendet ska avgöras 
eller om det ska återremitteras. 
Efter gjorda propositioner finner ordförande att kommunfullmäktige  
beslutat återremittera ärendet. 

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 

att återremittera ärendet till kommunstyrelsen med begäran om att  
utbildningsnämnden ges formell möjlighet att yttra sig över beredningens 
förslag samt att kommunstyrelsen därefter fattar beslut om beredningens 
förslag och vilka av dessa som ska bli föremål för fullmäktiges  
ställningstagande och beslut. 
-- 

Au 2019-01-29 
Utbildningsnämnden kommer att behandla ärendet vid sitt sammanträde 
2019-01-30 

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att avvakta utbildningsnämndens beslut. 
-- 

Au 2019-02-12 
Utbildningsnämnden beslutade  2019-01-30, § 18   
att föreslå Kommunstyrelsen besluta enligt följande:  

att i enlighet med tidigare beslut, UBN 2017-11-07 § 105, överlämna 
ärendet till Kommunstyrelsen med bifall till förslaget om tillbyggnader 
av Volgsjö skolas befintliga skolbyggnad, nya ytskikt och en ombyggnad 
av befintlig paviljong,  



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 23 
Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts) 
Ks § 187   (forts) 
Au § 192   (forts) 
Kfm § 16   (forts) 
Ks § 46      (forts) 
Au § 50     (forts) Dnr18/Ks60   291 
Information - Beredning Utbildningsnämndens lokaler 

att föreslå Kommunstyrelsen att anvisa 3 000 tkr ur det egna kapitalet för 
projektering av en om- och tillbyggnad av Volgsjö skola,  

att föreslå Kommunstyrelsen att uppdra till Utbildningsnämnden att 
ytterligare bereda skolorna i Malgovik och Nästansjö,  

att till Kommunstyrelsen överlämna de tre alternativ som finns gällande 
lokalbehov för Malgomajskolan som diskuterats i Utbildningsnämnden 
och lokalberedningen:  
1. Köp av externa lokaler 
2. Förhyrning av externa lokaler 
3. Nybyggnation 

Ivan Larsson yrkar  att arbetsutskottet bör föreslå 
kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige att notera informationen 
från utbildningsnämnden samt föreslå kommunfullmäktige 
att beredningens ledamöter entledigas. 

Annika Andersson yrkar bifall till Larssons förslag 

Mikael Österberg yrkar att ärendet ska återremitteras till beredningen för 
ytterligare bearbetning. 

Magnus Johansson yrkar bifall till Österbergs förslag.  

Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande 
att arbetsutskottet beslutat bifalla Ivan Larssons förslag. 

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunfullmäktige beslutar  

att notera utbildningsnämndens yttrande,  



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 24 
Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts)  
Ks § 187   (forts)  
Au § 192   (forts)  
Kfm § 16   (forts) 
Ks § 46     (forts) 
Au § 50     (forts) Dnr18/Ks60   291 
Information - Beredning Utbildningsnämndens lokaler 

att notera beredningens redovisning,  

att entlediga ledamöterna. 
-- 

Mikael Österberg och Magnus Johansson reserverar sig mot beslutet.  
-- 

Ks 2019-02-25 
Ivan Larsson yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Mikael Österberg yrkar att kommunstyrelsen bör föreslå 
kommunfullmäktige att återremittera ärendet till beredningen med 
uppdrag att noga analysera beredningsdirektiven 1 och 2 samt ta punkt 6 
under beaktande. 

Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande 
att kommunstyrelsen beslutat bifalla Mikael Österbergs förslag. 

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL 
KOMMUNFULLMÄKTIGE  

Kommunfullmäktige beslutar  

att återremittera ärendet till beredningen med uppdrag att noga analysera 
beredningsdirektiven 1 och 2 samt ta punkt 6 under beaktande. 
--- 

Kfm 2019-02-25 
Magnus Johansson, Mikael Danielsson och Lars Eliasson yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag. 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 25 
Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts)  
Ks § 187   (forts) 
Au § 192  ( forts) 
Kfm § 16  (forts) Dnr18/Ks60   291 
Information - Beredning Utbildningsnämndens lokaler 

Yttranden avges av Ivan Larsson, Monica Nilsson, Rickard Norberg och 
Annika Andersson.  

Mikael Österberg yrkar att kommunfullmäktige bör  ajournera 
sammanträdet under 10 minuter. 

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
att ajournera sammanträdet mellan 14.10-14.20 

Sedan sammanträdet återupptagits yrkar Mikael Österberg 
att kommunfullmäktige ur det egna kapitalet bör anvisa 40.000:- 
för kompletterande utredningskostnader. 

Viveka Abramsson och Magnus Johansson yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag samt Mikael Österbergs tilläggsyrkande.  

Yttrande i ärendet avges av vidare av Ivan Larsson och Eric Axelsson. 

Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande 
att kommunfullmäktige beslutat bifalla kommunstyrelsens förslag med 
Mikael Österbergs tilläggsyrkande. 

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 

att återremittera ärendet till beredningen med uppdrag att noga analysera 
beredningsdirektiven 1 och 2 samt ta punkt 6 under beaktande. 

att ur det egna kapitalet anvisa 40.000:- 
för kompletterande utredningskostnader 
-- 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 26 
Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts)  
Ks § 187  (forts)  
Au § 192  (forts) Dnr18/Ks60   291 
Information - Beredning Utbildningsnämndens lokaler 

Au 2019-09-17 
Beredningen delger arbetsutskottet slutrapporten. Den  kommer att 
behandlas vid utbildningsnämndens sammanträde 2019-09-18.  

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att notera slutrapporten,  

att invänta beslut från utbildningsnämnden,  

att återuppta ärendet vid kommunstyrelsens sammanträde 2019-10-01.  
-- 

Ks 2019-10-01 
Utbildningsnämnden har 2019-09-18, § 97 beslutat 
att ställa sig bakom lokalberedningens slutrapport,  
att överlämna slutrapporten till kommunstyrelsen.  

Mikael Österberg yrkar på följande: 
att återremittera slutrapporten till beredningen,  
att den skrivs om till ett mer lättläst dokument så att den blir mer 
förståelig för alla.  

Annika Andersson yrkar på följande:  
att notera slutrapporten,  
att uppdra till kommunstyrelsen att hitta alternativ lokal till 
Malgomajskolan M3,  
att uppdra till kommunstyrelsen att göra en helhetsöversyn av fö-år 6 i 
Malgovik,  
att entlediga ordinarie ledamöter och ersättare i lokalberedningen.  



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 27 
Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts) 
Ks § 187  (forts) Dnr18/Ks60   291 
Information - Beredning Utbildningsnämndens lokaler 

Joakim Risberg, Monica Nilsson och Lennart Fjellman yrkar bifall till 
Anderssons förslag.  

Yttrande i ärendet avges av Magnus Johansson, Åsa Össbo, Mattias 
Ihrström och Suzanne Lindberg Sellin.  

Efter avslutad överläggning ställer ordförande de båda förslagen mot 
varandra.  

Efter gjorda propositioner finner ordförande att kommunstyrelsen 
beslutat bifalla Anderssons förslag.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL 
KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att notera slutrapporten,  

att uppdra till kommunstyrelsen att hitta alternativ lokal till 
Malgomajskolan M3,  

att uppdra till kommunstyrelsen att göra en helhetsöversyn av fö-år 6 i 
Malgovik,  

att entlediga ordinarie ledamöter och ersättare i lokalberedningen.  
-- 

Magnus Johansson, Mikael Österberg, Tina Larsson, Lillemor Jonsson 
och Ulf Hansson reserverar sig mot beslutet.  
-- 
Kfm 2019-10-21



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 28 
Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 29 
Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Au § 193      Ks § 188 
Kfm § 45        Kfm §  
Ks § 56 
Au § 66 
Ks § 21 
Au § 14 
Ks § 263 
Ks § 198 
Au § 235  Dnr18/Ks345  940 
Upphandlingspolicy för kommunen och dess bolag 

Ärendebeskrivning 
Au 2018-09-18 
Kommunfullmäktige beslutade 2018-05-07  
att ta fram en policy för upphandling avseende kommunen och dess 
bolag.  

Kommunchefen presenterar i skrivelse 2018-09-18 förslag till  
policy för upphandling avseende kommunen och dess bolag. 

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN  

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta förslag till policy för upphandling avseende Vilhelmina kommun 
och dess bolag. 
-- 
Ks 2018-09-25 

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL 
KOMMUNFULLMÄKTIGE  

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta förslag till policy för upphandling avseende Vilhelmina kommun 
och dess bolag. 
-- 
Ks 2018-11-20 
Magnus Johansson uppger att kommunstyrelsens förslag 2018-09-25 
§198 till upphandlingspolicy bör revideras i vissa avseenden, Johansson 
yrkar därför att kommunstyrelsen bör återremittera ärendet till 
arbetsutskottet för ytterligare beredning. 
Ronny Svarto yrkar bifall till Magnus Johanssons förslag. 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 30 
Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Ks § 188   (forts) Kfm § (forts) 
Au § 193  (forts)  
Kfm § 45 (forts) 
Ks § 56    (forts) 
Au § 66   (forts) 
Ks § 21    (forts) 
Au § 14   (forts) 
Ks § 263  (forts) Dnr18/Ks345  940 
Upphandlingspolicy för kommunen och dess bolag 

KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 

att återremittera ärendet för ytterligare beredning. 
-- 

Au 2019-01-29 
Tekniska enheten redovisar förslag till reviderat förslag till  
upphandlingspolicy för Vilhelmina kommun och dess bolag. 

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN  

Kommunfullmäktige beslutar  

att anta förslag till policy för upphandling avseende Vilhelmina kommun 
och dess bolag. 
-- 

Ks 2019-02-05 
Magnus Johansson föreslår ett antal ytterligare ändringar i förslaget. 

Ivan Larsson föreslår att kommunstyrelsen beslutar att återremittera 
ärendet till arbetsutskottet för ytterligare beredning. 

Magnus Johansson och Ronny Svarto yrkar bifall till Larssons förslag. 

KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 

att återremittera ärendet till arbetsutskottet för ytterligare beredning. 
-- 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 31 
Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  (forts) 
Ks § 188   (forts)  
Au § 193  (forts) 
Kfm § 45  (forts) 
Ks § 56    (forts)  
Au § 66  (forts)  Dnr18/Ks345  940 
Upphandlingspolicy för kommunen och dess bolag 

Au 2019-02-26 
Annika Andersson yrkar bifall till förslag daterat 2019-02-18.   

Magnus Johansson yrkar bifall till det förslag som lämnats in 2019-02-
05. 

Mikael Österberg yrkar bifall till Magnus Johanssons förslag.  

Lennart Fjellman yrkar bifall till Annika Anderssons förslag.  

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN  

Kommunstyrelsen beslutar  

att anta upprättat förslag daterat 2019-02-18.  
-- 

Magnus Johansson och Mikael Österberg reserverar sig mot beslutet.  
-- 

Ks 2019-03-26 
Annika Andersson och Mattias Ihrström yrkar bifall till arbetsutskottets 
förslag.  

Magnus Johansson yrkar bifall till förslag daterat 2019-02-05. 

Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande 
att kommunstyrelsen beslutat bifalla arbetsutskottets förslag.  

Votering begärs och följande propositionsordning uppläses och 
godkänns:  
Den som bifaller arbetsutskottets förslag röstar ja, den som bifaller 
Magnus Johanssons förslag röstar nej.  



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 32 
Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts) 
Ks § 188  (forts) 
Au § 193  (forts)  
Kfm § 45  (forts) 
Ks § 56  (forts)  Dnr18/Ks345  940 
Upphandlingspolicy för kommunen och dess bolag 

Verkställd omröstning utfaller med 6 ja och 5 nej på sätt till detta 
protokoll fogade närvarolista närmare utvisar.  

Kommunstyrelsen har därigenom bifallit arbetsutskottets förslag.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL 
KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta upprättat förslag daterat 2019-02-18.  
-- 

Reservation mot beslutet anförs av Magnus Johansson, Mikael 
Österberg, Tina Larsson, Suzanne Lindberg-Sellin och Ulf Hansson. 
-- 

Kfm 2019-05-13 
Annika Andersson yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

K G Abramsson yrkar på återremiss med att förslaget överarbetas med 
anpassning till gällande lagstiftning – kommunallag och aktiebolagslag.  

Yttrande avges även av Magnus Johansson.  

Ordförande prövar om ärendet ska avgöras idag eller om det ska 
återremitteras.  

Efter gjorda propositioner finner ordförande att kommunfullmäktige 
beslutat att avgöra idag.  



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 33 
Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §   (forts) 
Ks § 188   (forts) 
Au § 193  (forts) 
Kfm § 45  (forts) Dnr18/Ks345  940 
Upphandlingspolicy för kommunen och dess bolag 

Votering begärs och följande propositionsordning uppläses och 
godkänns: Den som bifaller förslaget om att ärendet ska avgöras idag 
röstar ja, den som bifaller förslaget om återremiss röstar nej.  

Verkställd omröstning utfaller med 12 ja, 13 nej och 1 avstår på sätt till 
detta protokoll fogade närvarolista närmare utvisar.  

Kommunfullmäktige har således beslutat att återremittera ärendet.  

KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 

att återremittera förslaget att överarbetas med anpassning till gällande 
lagstiftning – kommunallag och aktiebolagslag.  
-- 
Au 2019-09-17 
Annika Andersson och Lennart Fjellman yrkar bifall till upprättat förslag 
från koalitionen daterat 2019-09-16.  

Magnus Johansson och Mikael Österberg yrkar bifall till förslaget från 
socialdemokraterna. 

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta upprättat förslag till Upphandlingspolicy och riktlinjer från 
koalitionen.   
-- 

Magnus Johansson och Mikael Österberg reserverar sig till förmån för 
eget förslag.  
-- 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 34 
Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts)  
Ks § 188   (forts) Dnr18/Ks345  940 
Upphandlingspolicy för kommunen och dess bolag 

Ks 2019-10-01 
Annika Andersson yrkar bifall till upprättat förslag, Upphandlingspolicy 
Vilhelmina kommun och Riktlinjer för direktupphandling Vilhelmina 
kommun, från koalitionen daterat 2019-09-16. 

Magnus Johansson yrkar bifall till upprättat förslag från 
Socialdemokraterna.  

Joakim Risberg, Lennart Fjellman, Ronny Svarto och Monica Nilsson 
yrkar bifall till Anderssons förslag.  

Mikael Österberg och Lillemor Jonsson yrkar bifall till Johanssons 
förslag.  

Yttrande i ärendet avges av Mattias Ihrström.  

Efter avslutad överläggning ställer ordförande förslagen mot varandra.  

Efter gjorda propositioner finner ordförande att kommunstyrelsen 
beslutat bifalla Anderssons förslag.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL 
KOMMUNFULLMÄKTIGE  

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta upprättat förslag till Upphandlingspolicy Vilhelmina kommun 
och Riktlinjer för direktupphandling Vilhelmina kommun från 
koalitionen.  
-- 

Magnus Johansson, Mikael Österberg, Tina Larsson, Lillemor Jonsson 
och Ulf Hansson reserverar sig till förmån för eget förslag.  
Magnus Johansson avser att före justering lämna en skriftlig reservation.  
-- 
Kfm 2019-10-21 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 35 
Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § 
Ks § 190
Au § 199 
Ks § 108 
Au § 118  
Au § 114 Dnr19/Ks165 738 
Saxnäs äldreboende 

Ärendebeskrivning 
Au 2019-04-08 
Vilhelmina kommun hyr lokaler och lägenheter i Saxnäs för äldreboende.  
Det finns ett behov av att göra en översyn av lokalerna.  

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att uppdra till kommunchefen att bereda ärendet vidare,  

att förklara ärendet direktjusterat.  
--

Au 2019-05-07
Kommunchef Karl-Johan Ottosson och tekniskchef Jan-Ola Borg  
lämnar information i ärendet.  

Mikael Österberg yrkar på följande:  
att förhandla och förvärva den fastighetsdel som inrymmer äldreboende 
och lägenheter inkl. nödvändiga yttre och inre kommunikationsytor (t ex 
utvändig parkering för personal, hyresgäster m fl),  

att en säkrad åtkomst åt marken genom en lantmäteriteknisk förrättning 
(alltså en särskild fastighetsbildning för de förvärvade områdena), 

att i blivande avtal mellan Vilhelmina Bostäder AB och kommunen, 
garantier för att äldreboende ska finnas kvar under överskådlig tid, en 
garanti för att Vilhelmina Bostäder AB får täckning för samtliga sina 
kostnader som är förenade med själva fastigheten och 
kommunikationsytor (en form av hyresförlusttäckningsgaranti),  

att en garanti för att lägenheterna i det övre planet hyrs ut till 
permanentboende,  



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 36 
Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §   (forts)  
Ks § 190  (forts) 
Au § 199  (forts) 
Ks § 108  (forts) 
Au § 118  (forts) Dnr19/Ks165 738 
Saxnäs äldreboende 

att en åtgärd för att skilja värme- och ventilationssystemen mellan 
fastigheterna för att säkerställa att Saxnäsgården betalar för sitt och 
Vilhelmina Bostäder AB för sitt,  

att en kommunal borgen för ev. upptagande av lån för förvärv av 
fastigheten. 

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN   

Kommunstyrelsen beslutar 

att uppdra till Vilhelmina Bostäder AB följande:  

att förhandla och förvärva den fastighetsdel som inrymmer äldreboende 
och lägenheter inkl. nödvändiga yttre och inre kommunikationsytor (t ex 
utvändig parkering för personal, hyresgäster m fl),  

att en säkrad åtkomst åt marken genom en lantmäteriteknisk förrättning 
(alltså en särskild fastighetsbildning för de förvärvade områdena), 

att i blivande avtal mellan Vilhelmina Bostäder AB och kommunen, 
garantier för att äldreboende ska finnas kvar under överskådlig tid, en 
garanti för att Vilhelmina Bostäder AB får täckning för samtliga sina 
kostnader som är förenade med själva fastigheten och 
kommunikationsytor (en form av hyresförlusttäckningsgaranti),  

att en garanti för att lägenheterna i det övre planet hyrs ut till 
permanentboende,  

att en åtgärd för att skilja värme- och ventilationssystemen mellan 
fastigheterna för att säkerställa att Saxnäsgården betalar för sitt och 
Vilhelmina Bostäder AB för sitt,  

att en kommunal borgen för ev. upptagande av lån för förvärv av 
fastigheten. 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 37 
Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts)  
Ks § 190  (forts)  
Au § 199  (forts) 
Ks § 108   (forts) 
Au § 118  (forts) Dnr19/Ks165 738 
Saxnäs äldreboende 

att förklara ärendet omedelbart justerat.  
-- 

Ks 2019-05-08 
Annika Andersson och Lennart Fjellman yrkar bifall till följande att-
satser:  

att förhandla och förvärva den fastighetsdel som inrymmer äldreboende 
och lägenheter inkl. nödvändiga yttre och inre kommunikationsytor (t ex 
utvändig parkering för personal, hyresgäster m fl),  

att en säkrad åtkomst åt marken genom en lantmäteriteknisk förrättning 
(alltså en särskild fastighetsbildning för de förvärvade områdena), 

att en åtgärd för att skilja värme- och ventilationssystemen mellan 
fastigheterna för att säkerställa att Saxnäsgården betalar för sitt och 
Vilhelmina Bostäder AB för sitt,  

att en kommunal borgen för ev. upptagande av lån för förvärv av 
fastigheten. 

Mikael Österberg och Magnus Johansson yrkar bifall till alla att-satser . 

Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande 
kommunstyrelsen beslutat att bifalla Anderssons och Fjellmans förslag.  

KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR  

att uppdra till Vilhelmina Bostäder AB följande:  

att förhandla och förvärva den fastighetsdel som inrymmer äldreboende 
och lägenheter inkl. nödvändiga yttre och inre kommunikationsytor (t ex 
utvändig parkering för personal, hyresgäster m fl),  



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 38 
Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Ks § 190  (forts)  
Au § 199  (forts) 
Ks § 108  (forts) Dnr19/Ks165 738 
Saxnäs äldreboende 

att en säkrad åtkomst åt marken genom en lantmäteriteknisk förrättning 
(alltså en särskild fastighetsbildning för de förvärvade områdena), 

att en åtgärd för att skilja värme- och ventilationssystemen mellan 
fastigheterna för att säkerställa att Saxnäsgården betalar för sitt och 
Vilhelmina Bostäder AB för sitt,  

att en kommunal borgen för ev. upptagande av lån för förvärv av 
fastigheten,  

att förklara ärendet omedelbart justerat.   
-- 
Au 2019-10-01 
Annika Andersson yrkar bifall till Vilhelmina Bostäder AB 
styrelsebeslut om att förvärva del av fastigheten Saxnäs 7:9.  

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunfullmäktige beslutar 

att godkänna att Vilhelmina Bostäder AB, förvärvar  del av fastigheten 
Saxnäs 7:9,  

att teckna erforderliga avtal med Vilhelmina Bostäder AB,  

att förklara ärendet direktjusterat.  
-- 

Ks 2019-10-01 
Lennart Fjellman yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 39 
Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Ks § 190  (forts) Dnr19/Ks165 738 
Saxnäs äldreboende 

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL 
KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att godkänna att Vilhelmina Bostäder AB, förvärvar  del av fastigheten 
Saxnäs 7:9,  

att teckna erforderliga avtal med Vilhelmina Bostäder AB. 
-- 
Kfm 2019-10-21 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 40 
Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

’ 

Kfm §  
Ks § 181   
Au § 183  Dnr19/Ks182  170  
Förslag till säkerhetsprogram 2020-2023 

Ärendebeskrivning 
Au 2019-09-17 
Vilhelmina kommun ska anta ett program för varje planperiod som 
omfattar förebyggande skydd mot olyckor och operativ räddningstjänst. I 
programmet ska det anges vilka risker för olyckor som finns i kommunen 
och som kan leda till räddningsinsatser. 

Säkerhetsprogrammet består av fyra delplaner: 

Delplan 1: Förebyggande verksamhet enligt lagen om skydd mot olyckor 
(LSO). I denna plan har samverkansöverenskommelse med 
polismyndigheten tillkommit.  

Delplan 2: Operativ räddningstjänst. Delplanen är oförändrad.  

Delplan 3: Extraordinära händelser och höjd beredskap. 
Risk- och sårbarhetsanalys med bilaga är sekretessbelagd.  
Styrdokument arbete med krisberedskap för planperioden ingår.  

Delplan 4: Säkerhetsskydd.Det är en ny delplan.  
Säkerhetsskyddsplan är sekretessbelagd.  
Säkerhetsanalys och hot- och konsekvensanalys är sekretessbelagd.  

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunfullmäktige beslutar 

att uppdra till kommunstyrelsens arbetsutskott att fatta beslut om 
sekretessbelagda dokument och riktlinjer.  
-- 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 41 
Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 181  (forts) Dnr19/Ks182  170  
Förslag till säkerhetsprogram 2020-2023 

Ks 2019-10-01 

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL 
KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att uppdra till kommunstyrelsens arbetsutskott att fatta beslut om 
sekretessbelagda dokument och riktlinjer.  
-- 
Kfm 2019-10-21 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 42 
Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 149 
Au § 149 Dnr19/Ks204 533 
Villkor för statsstöd till South Lapland Airport enligt 
Gruppundantagsförordningen (GBER) för år 2019 

Ärendebeskrivning 
Au 2019-06-11 
South Lapland Airport överlämnar redovisning över att flygplatsen 
uppfyller Villkor för statsstöd enligt Gruppundantagsförordningen 
(GBER) för år 2019.  

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunstyrelsen beslutar 

att anta upprättat yttrande. 
--  

Ks 2019-09-03 

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL 
KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att anta upprättat yttrande. 
--  
Kfm 2019-10-21 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 43 
Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 162 
Au § 168 Dnr19/Ks232 266 
Årsredovisning 2018 – Skogssällskapet 

Ärendebeskrivning 
Au 2019-08-20 
Skogssällskapet överlämnar årsredovisningen som avser kommunens 
skogar för år 2018. 

Resultatet för 2018 uppgår till 250 157 kronor 

Av balansräkningen framgår att de likvida medlen uppgår till 673 373 
kronor. Av de likvida medlen kan 450 000 kronor överföras till 
kommunens konto, utan att detta inverkar på skogsförvaltningen för 
2019. Detta enligt uppgift från Skogssällskapet. 

Ekonomienheten föreslår kommunstyrelsen att besluta 

att godkänna Skogssällskapets årsredovisning för 2018 

att överföra 450 000 kronor till kommunens konto 

att delge kommunfullmäktige årsredovisningen 

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunstyrelsen beslutar 

att godkänna Skogssällskapets årsredovisning för 2018 

att överföra 450 000 kronor till kommunens konto 

att delge kommunfullmäktige årsredovisningen 
-- 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 44 
Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts) 
Ks § 162 (forts) Dnr19/Ks232 266 
Årsredovisning 2018 – Skogssällskapet 

Ks 2019-09-03 

KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 

att godkänna Skogssällskapets årsredovisning för 2018 

att överföra 450 000 kronor till kommunens konto 

att delge kommunfullmäktige årsredovisningen 
-- 
Kfm 2019-10-21 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 45 
Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 163 
Au § 169 Dnr19/KS234 940   
Akademi Norr – Ansvarsfrihet 2018 

Ärendebeskrivning 
Au 2019-08-20 
Årsredovisningen för kommunalförbundet Partnerskap Inland-Akademi 
Norr avseende år 2018 fastställdes av direktionen 2019-02-15.  

Frågan om ansvarsfrihet ska prövas i varje medlemskommuns 
fullmäktige.  

Av upprättad revisionsberättelse framgår att revisorerna föreslår att 
direktionen för kommunalförbundet beviljas ansvarsfrihet för 2018 års 
verksamhet.  

Annika Andersson och Magnus Johansson anmäler jäv.  

Ordförandeskapet övertas av Joakim Risberg.  

ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 

Kommunfullmäktige beslutar 

att bevilja kommunalförbundet Partnerskap Inland-Akademi Norr 
ansvarsfrihet för 2018. 
-- 

Ks 2019-09-03 
Annika Andersson anmäler jäv och deltar inte i ärendets handläggning 
och beslut.  

Ålderspresident Mikael Österberg övertar ordförandeskapet, då vice 
ordförande och 2e vice ordförande är frånvarande.  
Kommunstyrelsen väljer att utse Österberg till ordförande i ärendet.  



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 46 
Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts) 
Ks § 163   (forts) Dnr19/KS234 940   
Akademi Norr – Ansvarsfrihet 2018 

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL 
KOMMUNFULLMÄKTIGE  

Kommunfullmäktige beslutar 

att bevilja kommunalförbundet Partnerskap Inland-Akademi Norr 
ansvarsfrihet för 2018. 
-- 
Kfm 2019-10-21



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 47 
Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 166 
Au § 172 Dnr19/Ks261 104  
Redovisning av kommunalt partistöd 

Ärendebeskrivning 
Au 2019-08-20 
Kommunfullmäktige beslutade 2018-06-25 §73 om Regler för 
kommunalt partistöd Vilhelmina kommun där följande framgår:  

4 § Redovisning och granskning 
En mottagare av partistöd ska årligen lämna en skriftlig redovisning som 
visar att partistödet har använts för det ändamål som anges i 4 kap 31 § 
kommunallagen.  
Till redovisningen ska fogas ett granskningsintyg. Den skriftliga 
redovisningen ska ha inkommit till kommunstyrelsen senast den 1 maj 
varje år.  

5 § Årlig utbetalning 
Partistöd betalas ut årligen i förskott under februari månad efter beslut av 
fullmäktige.  
Har redovisning och granskningsrapport enligt 4 kap 31§ 
kommunallagen inte lämnats in till kommunstyrelsen inom föreskriven 
tid utbetalas inget stöd för nästkommande år. Redan utbetalt partistöd ska 
återkrävas om redovisning för visst kalenderår inte inkommit till 
kommunstyrelsen inom föreskriven tid.  

Kommunfullmäktige beslutade 2019-02-25 § 17 om en justering av 
inlämnande av redovisning:  
att redovisning av föregående års partistöd ska lämnas in senast 1 juli 
varje år.  
En särskild blankett har tagits fram för redovisningen.  

Redovisningar har inlämnats enligt följande:  
Centerpartiet 2019-05-13 
Sverigedemokraterna 2019-05-22 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 48 
Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts)  
Ks § 166  (forts )  
Au § 172  (forts) Dnr19/Ks261 104 
Redovisning av kommunalt partistöd 

Socialdemokraterna         2019-05-29 
Politiskt Alternativ           2019-06-13 
Kristdemokraterna  2019-06-20 
Moderaterna 2019-06-24 
Vänsterpartiet  2019-06-27 

Sverigedemokraterna i Vilhelmina har f.n. ingen lokal partiförening i 
Vilhelmina.  
Moderaterna har vid redovisningen inte använt sig av den framtagna 
blanketten.  

ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

att Moderaterna kompletterar sin redovisning genom att fylla i den 
framtagna blanketten till kommunstyrelsens sammanträde 2019-09-03,  

att notera att Sverigedemokraterna inte har uppfyllt förutsättningarna för 
att erhålla partistöd,  

att återuppta ärendet vid kommunstyrelsens sammanträde 2019-09-03. 
.. 

Ks 2019-09-03 
Yttranden i ärendet avges av Mikael Österberg och Åsa Össbo. 

Annika Andersson och Mikael Österberg yrkar på att kommunstyrelsen 
föreslår kommunfullmäktige besluta: 
att notera att redovisningen inkommit från alla partier,  
att notera att Sverigedemokraterna i sin redovisning inte uppfyller regler 
för lokalt partistöd i Vilhelmina kommun, enligt beslut fullmäktige 
2016-04-18 § 32.  



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 49 
Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm § (forts)  
Ks § 166  (forts) Dnr19/Ks261 104  
Redovisning av kommunalt partistöd 

Yttranden i ärendet avges också från Ingrid Ericsson, Lars Eliasson, 
Suzanne Lindberg Sellin, Mattias Ihrström, Monica Nilsson och Tina 
Larsson.  

Lennart Fjellman yrkar bifall till Anderssons och Österbergs förslag med 
följande tilläggsyrkande:  
att Vänsterpartiet anmodas komma in med en beskrivning och verifikat 
på vilket sätt de till riksavdelningen överförda 19% av partistödet har 
syftat till att stärka partiet i den kommunala demokratin. 

Mikael Österberg yrkar avslag till Fjellmans tilläggsyrkande.  

Efter avslutad överläggning prövar ordförande först Anderssons och 
Österbergs förslag. Efter gjorda propositioner finner ordförande att 
kommunstyrelsen beslutat bifalla Anderssons och Österbergs förslag.  

Därefter ställer ordförande Lennart Fjellmans tilläggsförslag under 
omröstning. Efter gjorda propositioner finner ordförande att 
kommunstyrelsen beslutat avslå Fjellmans förslag.  

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL 
KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Kommunfullmäktige beslutar 

att notera att redovisningen inkommit från alla partier,  

att notera att Sverigedemokraterna i sin redovisning inte uppfyller regler 
för lokalt partistöd i Vilhelmina kommun, enligt beslut fullmäktige 
2016-04-18 § 32.  
-- 
Kfm 2019-10-21 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 50 
Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Ks § 191 Dnr19/Ks299  940 
Sammanträdesplan 2020 

Ärendebeskrivning 
Ks 2019-10-01 
Förslag till sammanträdesplan för kommunstyrelsens arbetsutskott, 
kommunstyrelsen och kommunfullmäktiges sammanträden 2020 har 
upprättats.  

Mikael Österberg yrkar på att antal sammanträden för arbetsutskottet 
utökas med 2-4 möten under 2020. 

Joakim Risberg, Annika Andersson, Monica Nilsson, Lennart Fjellman 
och Mattias Ihrström yrkar bifall till upprättat förslag.  

Yttrande avges av Ronny Svarto, Tina Larsson och Lillemor Jonsson.  

Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande 
att kommunstyrelsen beslutat enligt upprättat förslag.  

KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 

att fastställa sammanträdesplan 2020 för arbetsutskottet och 
kommunstyrelsen. 

KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL 
KOMMUNFULLMÄKTIGE  

Kommunfullmäktige beslutar 

att fastställa upprättat förslag till sammanträdesplan för 
kommunfullmäktige.  
-- 
Kfm 2019-10-21 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 51 
Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §   Dnr 18/Ks418 940 
Valärende – Avsägelse förtroendeuppdrag 

Ärendebeskrivning 
Kfm 2019-10-21 
Ulf Grahn (C) avsäger sig i skrivelse 2019-09-09 sitt förtroendeuppdrag 
som ordförande i Miljö- och Byggnadsnämnden från och med den 21 
oktober 2019.  



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 52 
Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  Dnr 18/Ks418 940 
Valärende – Avsägelse förtroendeuppdrag 

Ärendebeskrivning 
Kfm 2019-10-21 
Niklas Andersson (C) avsäger sig i skrivelse 2019-08-21 sina uppdrag 
som förtroendevald i Kommunfullmäktige, Utbildningsnämnden samt 
Beredningen av utbildningsnämndens lokaler.  



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 53 
Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  Dnr 18/Ks418 940 
Valärende – Avsägelse förtroendeuppdrag 

Ärendebeskrivning 
Kfm 2019-10-21 
Åsa Össbo (PA) avsäger sig i skrivelse 2019-10-03 sitt uppdrag som 
ersättare i Kommunstyrelsen. 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 54 
Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §   Dnr 18/Ks418 940 
Valärende – Förtroendeuppdrag 

Ärendebeskrivning 
Kfm 2019-10-21



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 55 
Kommunfullmäktige  2019-10-21 

____________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

Kfm §  
Delgivningar  

Dnr 19/Ks158 619  Skrivelse, elever Nästansjö skola  

Dnr 19/Ks295 191  Beslut om delegation, Överförmyndaren  


